

# **Pemborong Beg Tidur Dewasa** Tahan Cuaca Panas Padat Remaja Keluarga Berkhemah 0 Darjah

## Penerangan Produk Beg Tidur Dewasa Dewasa Tahan Cuaca Panas Padat Berkhemah 0 Darjah

- **Item:** Beg Tidur Dewasa Dewasa Tahan Cuaca Panas Padat Berkhemah 0 Darjah
- **Saiz:** (185 + 30) x75cm atau Disesuaikan
- **Warna:** Merah, Biru, Oren
- **Jenama:** TAIDA
- **Permukaan:** Poliester
- **Pengisian:** Alternatif Bawah
- **Ciri:** Lembut, Mesra Kulit, Boleh Dicuci, Gebu, tahan cuaca, Kalis Air
- **Pembungkusan:** Setiap gulungan dibungkus dalam beg plastik yang kuat; setiap pakej dalam karton kertas individu.



[RASA PERBEZAAN] Beg Tidur Sangat Selesa direka untuk memastikan bahawa selepas penat mendaki, mendaki, mengembara atau apa-apa penerokaan lain, anda boleh mendapatkan tidur malam yang nyenyak dan santai. Reka Bentuk Kawalan Gulung menjadikan lipatan cepat dan mudah, Zip dua bersama-sama untuk dua bilik.

[DIREKA UNTUK CUACA SEJUK / SEJUK] Beg tidur kami mempunyai reka bentuk kalis air dan tahan cuaca untuk memastikan anda sentiasa hangat walaupun dalam keadaan yang melampau dan mengelakkan anda daripada sebarang kelembapan.

[PENYESUAIAN SAIZ] Beg Tidur Bentuk Sampul Surat berukuran 29.5 kali 86.6 inci (W x D), Beg Tidur Bentuk Mumia berukuran 33.5 kali 86.6 inci (W x D), dan muat dengan selesa pada kebanyakan perkhemahan sehingga lima kaki, 11 inci tinggi.

[Material] Bahan Penutup Luar: Kain Kalis Air dan Boleh Bernafas; Bahan Lapisan: Poliester Pongee; Bahan Isian: Gentian Poliester. Reka bentuknya yang ringan & padat yang mudah dibawa bersama untuk sebarang pengembaraan luar, dan keupayaannya untuk menahan keadaan cuaca yang melampau - sudah tentu beg tidur terbaik untuk pengembaraan.  
[PENYESUAIAN PERIBADI] Sila hubungi kami dengan sebarang pertanyaan atau keperluan tersuai untuk semua produk.

**Beg Tidur 0 Darjah untuk Dewasa Remaja Kanak-kanak dengan Karung Mampat Mudah Alih dan Ringan untuk Perkhemahan 3-4 Musim, Kembara Berjalan Kaki, Kalis Air, Backpacking dan Luar**



**Saiz lain boleh disesuaikan, sila hubungi kami!**



**Fabrik permukaan: reka bentuk kalis air, tahan cuaca**



**Pengisian gentian lingkaran 3D**





**Reka bentuk kotak penyekat berkuil kubus 3D**



**Zip dengan peluncur berganda**



**Dengan zip bawah, reka bentuk bernafas**





**Reka bentuk mudah alih, volum kecil, ringan dan boleh mampat**



Pembungkusan & Penghantaran Beg Tidur Dewasa Dewasa Tahan Cuaca  
Padat Tahan Cuaca Berkhemah 0 Darjah

**Jika anda mempunyai sebarang keperluan khas untuk  
pembungkusan, sila hubungi kami!**



▼ Each package in individual paper carton



▲ Each rolled & compressed, packed in strong plastic bag

Maklumat Syarikat



**GUANGZHOU TAIDA FIBER PRODUCTS CO., LTD** telah ditubuhkan pada tahun 2006, terletak di Zon Perdagangan Bebas Nansha, Guangzhou. Kami adalah perusahaan tekstil moden yang mengintegrasikan reka bentuk, pengeluaran dan jualan, terlibat dalam perniagaan dan penyelidikan gentian, produk bukan tenunan, tekstil rumah dan bahan mentah tekstil. Selepas bertahun-tahun pembangunan, TAIDA menjadi sebuah syarikat kumpulan kini mempunyai anak syarikat:

GUANGZHOU TAIDA FIBER PRODUCTS CO., LTD

GUANGZHOU ULTRALOFT TECHNOLOGY CO., LTD

FOSHAN TAIXIANGJIA CO., LTD.

FOSHAN TEXTILE GUIDE CO., LTD.

Kilang kami meliputi kawasan seluas lebih daripada 50,000 meter persegi, mempunyai lebih daripada 300 pekerja, dan teknologi dan peralatan pengeluaran yang paling maju, dengan pengeluaran tahunan lebih daripada 200 juta yuan. Kami memiliki 4 set peralatan pengeluaran gumpalan gentian berkelajuan tinggi, 1 set barisan pengeluaran gumpalan tebuk jarum, yang boleh menghasilkan pelbagai jenis gumpalan gentian, dengan kapasiti harian sebanyak 200 tan. Sementara itu, syarikat itu telah memperkenalkan 20 set mesin quilting dikawal komputer, dan 30 set mesin quilting jarum tunggal, 100 set mesin jahit untuk sarung kuilt dan sarung bantal, dengan kapasiti harian lebih daripada 5,000 quilt dan 10,000 bantal.

Kami sentiasa mengambil "meningkatkan kualiti tidur orang ramai dan mencipta kehidupan yang lebih baik" sebagai misi kami. Selepas bertahun-tahun mengumpul pengalaman, TAIDA mempunyai sistem pengurusan kualiti yang lengkap dan saintifik, rangkaian produk yang luas, prestasi kos yang cemerlang, dan R&D bebas.

Dalam tahun-tahun kebelakangan ini, syarikat telah diberi penghormatan sebagai PERUSAHAAN BERTEKNIK TINGGI NEGARA dan mendapat kebenaran Dupont™ Sorona®. Kami mempunyai beberapa paten produk yang unik, dan terus menyelidik serta membangunkan pelbagai produk. Dalam perjalanan pada masa hadapan, kami sedang meneruskan penyelidikan dan membangunkan bahan baharu, produk berfungsi baharu dan teknologi baharu. Kami sedang berusaha untuk orang ramai mengejar pelbagai tekstil rumah yang berfungsi dan matlamat syarikat untuk menjadi perusahaan tekstil rumah China terkuat.

## Pemprosesan Produk

### **Bengkel Serat Mentah / Wadding**





**Bengkel Produk Quilting / Peralatan Tempat Tidur**



Pensijilan

**Sijil kami:**

**Sijil PERUSAHAAN BERTEKNIK TINGGI NEGARA Sijil  
Business Social Compliance Initiative (BSCI) pensijilan**



**ISO9001 Sistem Pengurusan Kualiti Pensijilan  
Keyakinan dalam tekstil OEKO-TEX standard 100 sijil Sijil  
Global Recycling Standard (GRS)  
Dupont™ Sorona® Common Thread pensijilan  
Germany Cell Solution® CLIMA fiber authorization**

**Kami boleh memberikan sijil versi elektronik kepada anda!**

## Our Certifications



## Soalan Lazim

**S1: Di manakah kilang kami? Adakah mungkin untuk melawat kilang anda?**

Kilang kami terletak di Bandaraya Guangzhou, dan pejabat jualan asing kami di Kota Foshan (di mana kira-kira 1 jam memandu dari pejabat ke kilang). Semua pelanggan dari seluruh dunia sangat dialu-alukan untuk melawat kami.

**S2: Bolehkah anda menyediakan perkhidmatan ODM?**

Ya sudah tentu. Kami boleh menyediakan perkhidmatan ODM dan OEM.

**S3: Bagaimana untuk mengawal kualiti produk?**

Kami telah mendapat Pensijilan Sistem Pengurusan Kualiti ISO9001: 2015 standard. Kilang kami mempunyai QC yang ketat untuk setiap prosedur. Setiap hari Penyelia Kawalan Kualiti kami akan menyemak dan menyimpan semua rekod QC. Walaupun barang sudah siap, pasukan jualan kami akan melakukan pemeriksaan akhir ke atas barangan sebelum dimuatkan dan dihantar. Kami akan memusnahkan atau mengitar semula produk yang rosak.

**S4: Bolehkah anda membuat sampel secara percuma?**

Kami boleh menyediakan sampel dari sebarang saiz pada bila-bila masa. Kerana sekarang produk ini di produksi setiap hari.

**S5: Apakah MOQ?**

MOQ adalah satu bahagian. Satu keping sedia untuk dihantar.

Produk Luaran Berkaitan



[Sila hubungi kami untuk lebih banyak produk luar !](#)